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Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zakończenie posiedzenia godz. 1140  
 

 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca , skarbnik i sekretarz . 
W posiedzeniu komisji uczestniczył wiceprzewodniczący rady i radna Ewa Domańska – 
członek komisji rewizyjnej . 
W części posiedzenia komisji uczestniczył Pan  Tomasz Sikora Prezes Firmy Business 
Mobility International  , która opracowywała  aktualizację Strategii Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na lata 2007-2020 .   
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 28 grudnia 2007 r.  
4.Sprawozdanie z działalności komisji za rok 2007 
   Sprawozdanie Przewodniczący Komisji przedkłada na sesji . 
5.Sprawy róŜne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ads.2 
Protokół  Nr 12/07 z poprzedniego posiedzenia komisji , został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Z uwagi na obecność w posiedzeniu komisji  przedstawiciela firmy tj. wykonawcy 
aktualizacji strategii , za zgodą komisji przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały Nr 
XIII/78/07 w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Gminy 
Stargard Szczeciński na lata 2007-2020 „  
Pan  Tomasz Sikora omówił całą procedurę związana z opracowaniem  czyli aktualizacją 
strategii  przypomniał , Ŝe odbyły się dwie debaty z udziałem liderów lokalnych m.in. 
radnych, sołtysów  ,a następnie i przedstawił główne cele i załoŜenia dokumentu .  
Komisja w trakcie dyskusji nad dokumentem – strategią ,dokładnie przeanalizowała  zapisy 
dotyczące następujących zagadnienia  i zaproponowała następujące zmiany  , a mianowicie : 
CELE STRATEGICZNE , PRIORYTETY I CELE NIEZBĘDNE ORAZ KIERUNKI 
DZIAŁANIA,   
CEL STRATEGICZNY 1A . 
w opisie kierunków działań w pkt 2 wykreślić słowo „ publicznych” , 
w pkt 3 w nawiasie dodać na samym początku zapis ( m.in. chodniki ,…….)  
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CEL STRATEGICZNY I B. 
w opisie kierunków działań w pkt 2 wykreślić słowo „ przyszkolnych „  , a w pkt 3 wykreślić 
słowo „ szkolne „ , 
PRIORYTET II C. 
w opisie kierunków działań pkt 1 otrzymuje brzmienie :  
1.Budowa Gminnej Biblioteki Publicznej  
PRIORYTET  II D. 
w opisie kierunków działań pkt 3 otrzymuje brzmienie :  
3.Stworzyć warunki do rozwoju budownictwa socjalnego  
CEL NIEZBĘDNY  III B 
w opisie kierunków działań pkt 1 otrzymuje brzmienie :  
1.Rozbudowa sieci ognisk przedszkolnych  
CEL NIEZBĘDNY  III C 
Całość zapisu wykreślić , a wpisać cel: 
Stworzyć warunki do gospodarczego wykorzystania odnawialnych źródeł energii . 
 i dopisać opis kierunków działania  wg zapisów z tabeli 32 ( strona  62 )  odnoszących się do 
powyŜszego celu .  
CEL NIEZBĘDNY III D  
W opisie kierunków działań w pkt 2 wykreślić słowo „ sakralnych „  
CEL NIEZBĘDNY III E  
w opisie kierunków działań w pkt 2 w nawiasie dodać na samym początku ( m.in. ścieŜki ….)  
CEL NIEZBĘDNY III F  
w opisie kierunków działań w pkt 2  na końcu zdania dopisać „ oraz dorosłych mieszkańców 
gminy „ 
  
 W TABELI  22   ANALIZA SWOTT GMINY STARGARD SZCZECIŃSKI   
 
MOCNE STRONY – bez zmian  
SZANSE   
Dopisać ; 
- fabryka opon w Kluczewie  
- rozwój nowych inwestycji w sąsiadujących gminach  
SŁABE  STRONY  
dokonać następujących zmian :  
w pozycji 8 słowa „ brak szerokiego „ zastąpić sławami „ niewystarczający zakres „  
wykreślić całkowicie następujący zapis :  
- brak własnego składowiska odpadów 
- brak zainteresowania starszymi osobami  
- jednokierunkowość produkcji rolniczej  
- jedno gimnazjum 
-brak planu rozwoju gospodarczego   
w pozycji 24 słowo „ brak „ zastąpić słowami „ niewystarczająca ilość” 
  
w pozycji 28 wykreślić słowo „ poszczególnych „ w wpisać słowo „ wszystkich „ 
w pozycji 30 zapis otrzymuje brzmienie :  
-konieczność dowozu dzieci do szkół  
w pozycji 35 słowo ośrodka „ zastąpić słowem  „ ośrodków”  
ZAGROśENIA  
wykreślić całkowicie następujące zapisy :  
- fabryka opon w Kluczewie , 
- budowa obwodnicy  
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- rozwój nowych inwestycji w sąsiadujących gminach powodujący odpływ zasobów ludzkich 
- przejęcie przez miasto Stargard Szczeciński większości funkcji społecznych i  
  gospodarczych  itp. 
   
Komisja jednogłośnie zdecydowała ,Ŝe w/w zmiany zostaną zgłoszone w formie wniosku do  
projektu uchwały Nr XIII/78/07 w sprawie uchwalenia „ Strategii Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Gminy Stargard Szczeciński na lata 2007-2020”  na sesji Rady Gminy w dniu 
28 grudnia 2007 r.  
Pozostałe zapisy dotyczące strategii komisja zaopiniowała pozytywnie .  
Przewodniczący komisji podziękował za przybycie i przedstawienie  zaktualizowanej 
strategii, wykonawcy Panu Tomaszowi Sikorze . 
Komisja następnie przystąpiła do dalszej realizacji porządku obrad . 
Przewodniczący komisji odczytał pozostałe projekty uchwał , komisja je przeanalizowała i 
przedyskutowała , wysłuchała odpowiedzi , wyjaśnień i uzasadnień , a następnie wydała 
opinię jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr XIII/72/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany wydatków na programy i 
projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu 
Spójności Unii Europejskiej , 
Komisja uwag do projektu uchwały nie zgłosiła i pozytywnie jednogłośnie go zaopiniowała . 
- projekt uchwały Nr XIII/73/07 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Stargard Szczeciński 
na 2008 rok – komisja zaopiniowała projekt uchwały  na posiedzeniu w dniu 05.12.2007 r.  
- projekt uchwały Nr XIII/74/07 w sprawie współdziałania z Gminą –Miastem Stargard 
Szczeciński w realizacji zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w niepublicznych 
przedszkolach działających na terenie Gminy –Miasta Stargardu Szczecińskiego  
Wójt Gminy – dodatkowo przypomniał ,Ŝe ten problem był juŜ dyskutowany, obowiązuje 
przepis ustawowy i musimy przeznaczyć na ten cel środki , których obecnie  nie  mamy   
zapisanych w budŜecie. 
Zastępca wójta odnosząc się do samego porozumienia poinformował ,Ŝe będzie 
przeredagowany § 4 i zostanie wpisana konkretna  kwota , a ostateczne brzmienie 
porozumienia zostanie przygotowane na sesję , po wcześniejszym uzgodnieniu z miastem .  
Komisja w/w projekt uchwały pozytywnie i jednogłośnie  zaopiniowała . 
- projekt uchwały Nr XIII/75/07 w sprawie nadania Statutu Urzędowi Gminy Stargard 
Szczeciński -  komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XIII/76/07 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2008 r. – 
komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały , 
- projekt uchwały Nr XIII/77/07 w sprawie uchwalenia „ Programu współpracy gminy 
Stargard Szczeciński z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność poŜytku publicznego i stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego w 
2008 r. „ -  komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XIII/79/07 w sprawie uchwalenia zmiany „ Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński „  
Przewodniczący komisji jako mieszkaniec Grzędzic poinformował ,Ŝe na zebraniu wiejskim 
poruszył temat dotyczący zapisu terenu obecnego lasku pod tereny zabudowy mieszkaniowej   
– bo taki był wniosek Akademii Rolniczej – i nie znalazło to szczególnego odzewu wśród 
mieszkańców , ale zdanie radnego w tym temacie jest inne . 
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Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, przy 4 głosach „za” i 1 głosie „ 
wstrzymującym się „  . 
- projekt uchwały Nr XIII/80/07 w sprawie planu pracy Rady Gminy na rok 2008  
Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały . 
- projekt uchwały Nr XIII/81/07 w sprawie wydatków budŜetu gminy , których 
niezrealizowane planowane kwoty  nie wygasają wraz z upływem roku budŜetowego 2007  
Komisja  zaopiniowała pozytywnie i jednogłośnie projekt uchwały . 
Kolejno przewodniczący odczytał zarządzenie Nr 144/07 Wójta Gminy Stargard Szczeciński 
z dnia 14 grudnia 2007 r. w sprawie autopoprawki do projektu uchwały budŜetowej Gminy 
Stargard Szczeciński na 2008 r.  
Komisja jednogłośnie przyjęła w/w zarządzenie . 
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał sprawozdanie z działalności komisji za rok 2007 . 
Członkowie komisji pytań i uwag do sprawozdania nie zgłosili .  
Sprawozdanie przewodniczący przedstawi podczas obrad XIII sesji Rady Gminy w dniu 28 
grudnia 2007 r.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu . 
Ad.5 
Radny Zakrzewski zapytał się czy przy zadaniu dotyczącym wykonania  chodnika , będzie 
wykonane oświetlenie -od wioski w kierunku „ kurników”- i poinformował  o 
nieoświetlonym przystanku autobusowym w Witkowie I .  
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe nie ma ujętego oświetlenia przy zadaniu polegającym na 
wykonaniu chodnika w Witkowie I . Kolejno wójt przedstawił pismo Starosty w sprawie 
projektów  inwestycji i remontów na drogach powiatowych w tym na terenie gminy  . 
Ad.6 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie . 
 
 
Protokołowała :                                                                              Przewodniczący Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                   Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                        Data podpisania :  
2007.12.19 2008. ………………. 
 
 
 
 
 


